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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem folyik már a 2021 utáni Vidékfejlesztési 
Program társadalmi egyeztetése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A palyazat.gov.hu portálon található Társadalmi egyeztetés 2021-2027 oldalon leírásra került, hogy
a kormány a 240/2014/EU bizottsági rendeletnek megfelelően széleskörű társadalmi párbeszédet
folytat Magyarország 2021-2027 közötti uniós fejlesztési tervéről.

A társadalmi  egyeztetés  célja,  hogy a  szakmai  szervezetek  és  az  állampolgárok megismerjék  a
fejlesztési időszak alapdokumentumait, a Partnerségi Megállapodást és az Operatív Programokat, és
megtegyék azzal kapcsolatos észrevételeiket és javaslataikat.

Kérdezem Önt:

Miért nem folyik már a 2021 utáni Vidékfejlesztési Program társadalmi egyeztetése?

Budapest, 2020. november 26.
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